
[17:00:54] < AdamAdamczyk> Witam wszystkich bardzo serdecznie na czacie ze mną. 
Postaram się odpowiedzieć na Państwa pytania. Mam nadzieję, że ta forma rozmowy 
pozwoli Państwu na bliższe zapoznanie się ze mną.
[17:01:12] < TomaszJeska> Zaczynamy, czekamy na pytania. Mamy też pytania 
nadesłane przez użytkowników drogą mailową - zadamy je w trakcie czata.
[17:01:13] < zatopionq> znikam, do zobaczenia pozniej :)
[17:01:20] < deleted> Panie Burmistrzu za swoja prace otrzymał Pan wiele nagród 
i wyroznien min.został Pan laureatem konkursu Teraz Polska,oraz Najlepszym 
Burmistrzem Roku.Takich prestizowych  wyrozniennie otrzymuje sie bez ciezkiej 
pracy.Czy to motywuje Pana do tego aby przez kolejne 4 lata rownie dobrze dbac o 
dobro Gminy?Gdyby Pan wygrał wybory,jakie ma Pan plany
[17:01:25] następująca osoba wyszła z czata: zatopionq!~chat@hidden-
ca7160d6.cyberx.pl (Connection closed)
[17:01:29] < Gosc_7318> Jako nauczyciel chciałbym aby Pan jako obecny burmistrz 
powiedział jak rządzona przez Pana gmina przyczyniła się do rozwoju szkolnictwa 
lub szeroko pojętej edukacji oraz jak przyczyni się do dalszego jej rozwoju?
[17:01:39] nowa osoba dołączyła do czata: Gosc_8678!~chat@hidden-
3d4595ac.trzebinia.mm.pl
[17:01:57] < TomaszJeska> Teraz Pan Adam odpowiada na pytanie deleted 
[17:02:08] nowa osoba dołączyła do czata: Gosc_3047!~chat@hidden-
610e7da3.xdsl.centertel.pl
[17:02:19] < AdamAdamczyk> deleted, bezwzględnie jest dla mnie motywacją. 
Wyróżnienia zawsze dają satysfakcje i cieszą.
[17:02:53] nowa osoba dołączyła do czata: Gosc_7182!~chat@hidden-
595a8133.broker.com.pl
[17:03:16] < AdamAdamczyk> deleted, chciałbym kontynuować przyjętą w poprzednich 
kadencjach politykę, przy czym zasadniczym priorytetem tej nadchodzącej kadencji 
byłoby budownictwo mieszkaniowe.
[17:03:43] < TomaszJeska> Teraz Pan Adam odpowiada na pytanie Gosc_7
[17:03:54] < TomaszJeska> Teraz Pan Adam odpowiada na pytanie Gosc_7318 
[17:05:09] < AdamAdamczyk> Gosc_7182, w moich założeniach w I-szej kadencji 
1998-2002, było właśnie postawienie na szeroko rozumianą edukację z 
uwzględnieniem infrastruktury szkół, głównie obiektów szkolnych i to się 
powiodło, szkoły w większości zmieniły swój wizerunek, tym samym został 
zrealizowany pierwszy człon przyjętego programu ,,Edukacja, kultura, sport''
[17:05:15] < TomaszJeska> Pytanie nadesłane wcześniej przez użytkownika: Wiele 
osób uważa, że w Trzebini mało się działo przez ostatnie lata pana kadencji. 
Dlaczego miałby pan zostać wybrany na kolejną?
[17:05:28] następująca osoba wyszła z czata: Gosc_7182!~chat@hidden-
595a8133.broker.com.pl (Connection closed)
[17:05:37] < deleted> Zycze Panu wielu dalszych osiagniec i sukcesow,oraz 
wygranej w tych wyborach.
[17:05:38] < TomaszJeska> Teraz Pan Adam odpowiada na pytanie nadesłane.
[17:05:58] następująca osoba wyszła z czata: Gosc_1792!~chat@hidden-
81ea6e8a.adsl.tpnet.pl (EOF from client)
[17:06:04] < MrTrzebinia> pisze Pan o priorytecie budowania, przecież jak dotąd 
nie zrobił Pan w Trzebini nic w tej sprawi dosłownie nic
[17:06:11] < AdamAdamczyk> Odnośnie pytania dot. kolejnej kadencji odpowiadam, 
że każdemu wolno mieć swój punkt widzenia, ja to szanuję, ale za pozwoleniem się 
tym nie zgadzam.
[17:06:59] < AdamAdamczyk> deleted, dziękuje serdecznie i podobnie życzę 
sukcesów na swojej niwie działalności.
[17:07:06] < Gosc_8678> 8678 Czy według Pana na terenie gminy sa miejsca które 
powinny zostac poddane rewitalizacji - jeśli tak to prosze wskazac miejsce i 
powiedziec dlaczego i w jaki sposób?
[17:07:24] < TomaszJeska> Teraz Pan Adam odpowiada na pytanie MrTrzebinia 
[17:08:56] < AdamAdamczyk> MrTrzebinia, o to konkrety: Rynek 14,15 - 23 
mieszkania w systemie TBS, ul. Kopernika - 63 mieszkania, również w TBS, 
generalny remont i modernizacja budynków Rynek 25 i 26 pozyskanych od spółki 
Grevita, oraz Dom Górnika w Sierszy - 41 mieszkań socjalnych
[17:09:15] następująca osoba wyszła z czata: Lukasz!~chat@hidden-
f5913a6c.adsl.tpnet.pl (Connection closed)



[17:09:27] nowa osoba dołączyła do czata: Lukasz!~chat@hidden-
f5913a6c.adsl.tpnet.pl
[17:09:39] < AdamAdamczyk> MrTrzebinia, ponadto ZWM, budowany od zera, w 
systemie TBS - 24 mieszkania z parterem przeznaczonym dla przychodni dziecięcej
[17:10:03] < MrTrzebinia> przeciez dobrze Pan wie ze te TBS-Y nie sa Pana 
zasluga, ludzie sami dreptali do Chrzanowa bo to Chrzanowskie TBS a nie 
Trzebinskie
[17:10:31] < TomaszJeska> Teraz Pan Adam odpowiada na pytanie Gosc_8678 odnośnie 
rewitalizacji
[17:10:51] nowa osoba dołączyła do czata: Gosc_5985!~chat@hidden-
595a8133.broker.com.pl
[17:10:53] < MrTrzebinia> powstal lata temu TTBS i co tylko z nazwy ani 1 
mieszkania i zmienil nazw
[17:10:56] < MrTrzebinia> parodia
[17:11:22] < AdamAdamczyk> Gosc_8678, napewno skupienie rewitalizacji w centrum 
czyli w Rynku, to działanie w pełni uzasadnione, w dalszej kolejności 
rewitalizacja powinna obejmować teren zamknięty pomiędzy ul. Kościuszki, 
Krakowską, Słowackiego i Dworcową zatem zbliżyć teren przy dworcu PKP do centrum
[17:11:50] nowa osoba dołączyła do czata: Gosc_6978!~chat@hidden-
81ea6e8a.adsl.tpnet.pl
[17:12:17] < Gosc_7318> W naszej gminie znajduje sie piękne jezioro Chechło. 
Jest trochę jakby zaniedbane. Jak Pan widziałby rozwój infrastruktury 
rekreacyjnej wokół tego obiektu? 
[17:12:22] < TomaszJeska> Teraz Pan Adam odpowiada MrTrzebinia 
[17:12:51] następująca osoba wyszła z czata: Gosc_5985!~chat@hidden-
595a8133.broker.com.pl (Connection closed)
[17:13:02] < AdamAdamczyk> MrTrzebinia, wspólnie z gminą Chrzanów, stanowimy 
współudziałowców dla TBSu Chrzanowskiego i przykro mi, ale to tylko i wyłącznie 
moja zasługa, że tym udziałowcem TBSu Chrzanów, Trzebinia została
[17:13:08] następująca osoba wyszła z czata: Lukasz!~chat@hidden-
f5913a6c.adsl.tpnet.pl (Connection closed)
[17:13:16] nowa osoba dołączyła do czata: Lukasz!~chat@hidden-
f5913a6c.adsl.tpnet.pl
[17:13:34] następująca osoba wyszła z czata: Lukasz!~chat@hidden-
f5913a6c.adsl.tpnet.pl (Connection closed)
[17:13:39] nowa osoba dołączyła do czata: Gosc_2889!~chat@hidden-
88135eda.proton.net.pl
[17:13:42] < Gosc_8678> Czy według Pana radni nie powinni byc opłacani w/g 
podjętych i wykonanych działań?
[17:14:06] < deleted> W jaki sposob bedzie Pan pomagał osobom 
niepełnosprawnym.Słynie Pan z dobrego serca,czy ma Pan jakies nowe pomysły?
[17:14:08] nowa osoba dołączyła do czata: Gosc_6469!~chat@hidden-
8c7bcbb6.adsl.inetia.pl
[17:14:08] nowa osoba dołączyła do czata: Lukasz!~chat@hidden-
f5913a6c.adsl.tpnet.pl
[17:14:37] < AdamAdamczyk> Gosc_8678, Chechło było już przedmiotem naszych 
rozmów z władającymi zbiornikiem firmą RPWiK Chrzanów i wydaje mi się, że ciągle 
aktualnym jest powrót do uzyskania potrzebnych funduszy, który pozwoliłyby 
pogłębić i udrożnić ten akwen, jak również jego dopływ, rzekę Chechło.
[17:15:06] < AdamAdamczyk> Gosc_8678, moim zdaniem nie
[17:15:48] < TomaszJeska> Teraz Pan Adam odpowiada na pytanie deleted 
[17:16:12] następująca osoba wyszła z czata: Lukasz!~chat@hidden-
f5913a6c.adsl.tpnet.pl (Connection closed)
[17:16:44] < AdamAdamczyk> deleted, myślę że nadal pozostaną programy 
prozdrowotne, natomiast w przychodni zdrowia w os. Gaj planujemy uruchomić 
rehabilitację, której niewątpliwie na dzień dzisiejszy brakuje.
[17:16:46] < TomaszJeska> Pytanie nadesłane: Jak oceniłby pan swoją pracę dla 
Trzebini w skali od szkolnej, dlaczego?
[17:17:17] nowa osoba dołączyła do czata: Gosc_9946!~chat@hidden-
f5913a6c.adsl.tpnet.pl
[17:17:29] nowa osoba dołączyła do czata: Gosc_5570!~chat@hidden-
d45421f8.broker.com.pl



[17:17:43] < AdamAdamczyk> Odnośnie swojej oceny - jeżeli pytający zna 
problematykę, w której przychodzi się burmistrzowi poruszać, to odpowiem, że 
oceniam na 5 (w skali do 6).
[17:17:49] < TomaszJeska> pytanie nadesłane: Mówi się, że wymienicie się niejako 
z Panem Szczęśniakiem pozycjami. On burmistrzem, Pan starostą powiatu - 
odpowiadała by panu taka funkcja gdyby się nie udało?
[17:18:16] < MrTrzebinia> zapraszam do MPR1 co sie w niej dzieje a w zasadzie 
nic sie nie dzieje, lekarze poodchodzili dodstac sie tam do lekarza specjalisty 
to cud 
[17:19:01] nowa osoba dołączyła do czata: Gosc_9971!~chat@hidden-
31bc5fce.adsl.tpnet.pl
[17:19:04] < Gosc_7318> W czasie Pana obecnej i poprzednich kadencji powstało 
sporo tzw "ściezek rowerowych".Interesuje mnie czy w czasie nowej kadencji 
będzie Pan w dalszym ciągu przychylnie patrzył na Tomasz ą gałąź rekreacji?
[17:19:07] < AdamAdamczyk> Odpowiadam na pytanie ze zamianą pozycji - to póki co 
futurystyczne dywagacje, ale życząc Januszowi jak najlepiej pozostanę przy swoim 
zamiarze bycia burmistrzem.
[17:19:10] < TomaszJeska> Odnośnie tego było jeszcze jedno pytanie nadesłane: 
Pan Janusz Szczęśniak odrzucił w poprzednim czacie możliwość zostania pana 
zastępcą. Podobno widział go Pan na tym stanowisku.
[17:19:48] < Gosc_8678> Proszę wskazac 3 najważniejsze Pana zdaniem problemy 
gminy?
[17:20:16] < Gosc_6469> kiedy przewiduje Pan zlikwidowanie wysypiska śmieci za 
Bożniową, Pan Smółka jest bezradny w ograniczaniu dioksyn i furanów z tego 
wysypiska
[17:20:31] < deleted> Cała polska ma problem ze Słuzba Zdrowia nie tylko 
Trzebinia,u nas i tak wiele zostało zrobione.Kolejki mamy wszedzie ogromne
[17:20:33] < Gosc_5570> Chciałem zapytać o Pana ukłądzie z Alicją Molendą, który 
ujawnił na tym portalu najpierw Kataryniarz a niedawno potwierdził Pan 
Kurylczyk. Nie wstyd Panu łamać w ten sposób standardy?
[17:20:40] < Pretender> Czemu Pan kandyduje po raz 4 na burmistrza ? Nie pozwoli 
albo nie chce Pan dać szansy innym ? może mogliby miec inny pogląd na rozwój 
Trzebini, który byłby dla niej "świeżym" spojrzeniem mogącym mieć korzystny 
wpływ na nią ? Nigdy nie miał Pan myśli tym razem "odpuścić" ?
[17:20:46] < AdamAdamczyk> Odnośnie pytania nadesłanego: Pan Janusz Szczęśniak 
jest moim przyjacielem od lat dzieciństwa, dlatego z tym odrzucaniem czy 
akceptowaniem siebie, nie ma potrzeby nic wyjaśniać.
[17:21:19] < TomaszJeska> Teraz odpowiedź dla MrTrzebinia odnośnie MPR1

[17:22:26] < AdamAdamczyk> MrTrzebinia, dlatego też najbliższy czas to 
konieczność dobudowy i modernizacji MPR 1, którą zakładam w nadchodzącej 
kadencji. Oczywiście w lokalizacji pozostającej przy ul. Harcerskiej
[17:23:19] < TomaszJeska> Teraz Pan Adam odpowiada na pytanie Gosc_7318 odnośnie 
"ścieżek rowerowych"
[17:23:24] < MrTrzebinia> no to dziwna sprawa bo wiesc niesie ze nowa 
przychodnia powtarzam nowa ma stanac przy placu na Ochronkowej ??
[17:23:24] < deleted> Pana kampania wyborcza to WIELKI SPOKOJ.Czy nie obawia sie 
Pan ze kontrkandydaci wykorzystaja to w odwrotny sposob?Taki ruchy sa juz 
widoczne.
[17:23:33] * drJekyll zauwaza, ze deleted i gosc_7318 to ta sama osoba, ktorej 
stwierdzenia ociekaja wazelina
[17:23:45] < drJekyll> no ja was prosze...
[17:23:57] następująca osoba wyszła z czata: Gosc_6978!~chat@hidden-
81ea6e8a.adsl.tpnet.pl (Ping timeout: 121 seconds)
[17:24:02] < AdamAdamczyk> Gosc_8678, na pewno można do dotychczasowej 
„pajęczyny” tych ścieżek rowerowych, dokomponować następne
[17:24:25] < TomaszJeska> Teraz Pan Adam odpowiada na pytanie Gosc_8678 - 3 
najważniejsze problemy gminy
[17:25:19] < Gosc_8678> Czy Pana zdaniem liczba kadencji burmistrza nie powinna 
byc ograniczona ustawowo??



[17:25:55] < AdamAdamczyk> Gosc_8678, 1) Zbiornik pomarglowy ,,Górka'' z 
potrzebą rekultywacji dla zamknięcia problemu, 2) Obwodnice drogi wojewódzkiej, 
krajowej i powiatowej. 3) Dokończenie tematu pod ogólną nazwą ,,sport''
[17:26:44] < TomaszJeska> Teraz Pan Adam odpowiada na pytanie Gosc_6469 - 
wysypisko śmieci
[17:27:17] < Gosc_9971> Panie Burmistrzu czy zamierza Pan coś zrobić z Zalewem 
Chechło?
[17:27:22] < AdamAdamczyk> Gosc_6469, na pewno docelowo tak należy zrobić, lecz 
przewiduję, że nastąpi to nie wcześniej jak końcem tego dziesięciolecia.
[17:28:15] < TomaszJeska> Teraz Pan Adam odpowiada na pytanie Gosc_5570 o 
układzie z Panią Molendą
[17:28:24] < AdamAdamczyk> Gosc_5570, wielkim zdziwieniem jest dla mnie układ z 
Panią Molendą, ale być może pytający wiedzą więcej i lepiej.
[17:28:56] * Pretender ktos zapomniał o mnie ?
[17:29:05] < TomaszJeska> Teraz Pan Adam odpowiada na pytanie Pretender odnośnie 
4 kadencji
[17:29:11] < deleted> Czy jak sie docenia czyjas prace to jest 
wazeliniarstwo....:)Prosze.....
[17:29:16] nowa osoba dołączyła do czata: Gosc_5843!~chat@hidden-
c8e202fc.chello.pl
[17:29:17] < TomaszJeska> Pretender - lecimy pokolei
[17:29:25] < Pretender> :)
[17:29:46] < AdamAdamczyk> Pretender, absolutnie nie zgadzam się z tym, że inni 
nie mają szansy, na dzień dzisiejszy jest 6 możliwości dla bycia burmistrzem. 
Siebie odbieram jako jednego z tej 6-stki.
[17:29:47] < Gosc_8678> A co z budynkiem przy stadionie w Sierszy???Myśli Pan 
tylko o centrum.....a to miejsce sieje grozą?
[17:30:06] < drJekyll> deleted: ty dostrzegasz WYLACZNIE pozytywy, prosze... :)
[17:30:07] < Gosc_5570> Panie Burmistrzo, odsyłam więc do lektury chrzanowskiego 
24.pl a szczegolnie tworczosci Kataryniarza (a wiem, ze sledzil ja Pan z 
wypiekami na twarzy) oraz z ostatnimi informacjami Pana Kurylczyka. Jesli Pan 
nie pamieta, przypomne, ze obiecal Pan Panie Molendzie, ze jesli w czasie 
kampanii nie bedzie Pana w "Przelomie" atakowala jej MrTrzebinia ąż zostanie 
wiceburmistrzem. I ponawiam pytanie - czy to nie jest łamanie standardó
[17:30:26] < TomaszJeska> odpowiedź dla MrTrzebinia odnośnie przychodni
[17:31:02] < AdamAdamczyk> MrTrzebinia, moi kontrkandydaci mają takie koncepcje, 
dla mnie pozostaje lokalizacja przy ul. Harcerskiej, tak jak zaznaczyłem z 
dobudową nowego skrzydła i modernizacją istniejącego budynku.
[17:31:27] < TomaszJeska> teraz odpowiedź dla deleted 
[17:31:33] * Pretender hmm ...pytanie moje było dluzsze ...

[17:31:51] < AdamAdamczyk> deleted, ciągle, może naiwnie, wierzę w kulturę 
osobistą jak również polityczną moich kontrkandydatów.
[17:32:20] < TomaszJeska> odpowiedź dla Gosc_8678 
[17:32:27] < drJekyll> :D
[17:32:44] nowa osoba dołączyła do czata: Gosc_8029!~chat@hidden-
da23a6e8.gprs.plus.pl
[17:32:56] < AdamAdamczyk> Gosc_8678, w subiektywnej ocenie jestem zmuszony 
powiedzieć, że nie, natomiast obiektywnie, takie ograniczenie być powinno (do 2 
kadencji) :)
[17:33:14] następująca osoba wyszła z czata: Gosc_8029!~chat@hidden-
da23a6e8.gprs.plus.pl (Connection closed)
[17:33:19] < deleted> Nie nie tylko,ale nalezy je widziec.Wiem ze jest wiele do 
zrobienia,moze nawet duzo.
[17:33:52] nowa osoba dołączyła do czata: Gosc_2916!~chat@hidden-
da23a6e8.gprs.plus.pl
[17:34:12] < Gosc_8678> Które działy Pana zdaniem wymagają szczegółowego 
finansowania w nadchodzącej kadencji?
[17:34:12] < TomaszJeska> odpowiedź dla Gosc_5570
[17:34:29] < Gosc_7318> Jako kierowca, posiadacz samochodu ciesze się iż Pan był 
w czasie swoich kadencji inicjatorem powstania szeregu nowych dróg i parkingów, 
czy będzie Pan kontynuował swoje przedsięwzięcia w tej dziedzinie?



[17:34:41] < AdamAdamczyk> Gosc_5570, dla mnie Kataryniarz, to bardziej 
bajkopisarz.
[17:35:03] następująca osoba wyszła z czata: Gosc_2916!~chat@hidden-
da23a6e8.gprs.plus.pl (Connection closed)
[17:35:07] < Gosc_5570> a Pan Kurylczyk?
[17:35:19] nowa osoba dołączyła do czata: Gosc_1453!~chat@hidden-
da23a6e8.gprs.plus.pl
[17:35:21] nowa osoba dołączyła do czata: Gosc_1356!~chat@hidden-
6289ea2b.internetdsl.tpnet.pl
[17:35:58] < drJekyll> czy pracownicy UM w Trzebinii dostali służbowe polecenie 
zadawania tu "pytań" czy to ich własna inicjatywa?
[17:36:15] < AdamAdamczyk> Gosc_8678, zarówno budynek przy stadionie, jak i sam 
stadion, nie są we władaniu gminy, lecz bardzo bym chciał, aby były. Wieloletnie 
zabiegi gminy w tej materii się nie powiodły, z racji oporu tejże materii, 
zarówno od strony Kompanii Węglowej jak i Skarbu Państwa
[17:37:19] < Gosc_5570> Panie burmistrzu, odnosze wrazenie, ze unika Pan 
odpowiedzi na pytanie o Pana układ z Panią Molenda dotyczący stanowiska 
wiceburmistrza dla jej męża w zamian za przychylność "P" w trakcie kampanii...
[17:37:20] < TomaszJeska> odpowiedź dla Gosc_8678
[17:38:06] < AdamAdamczyk> Gosc_8678, powtórzę, że budownictwo mieszkaniowe jak 
również infrastruktura komunalna, w tym szczególnie uwzględnione drogownictwo, 
głównie przy drogach powiatowych z udziałem gminy jak i przy drogach gminnych.
[17:38:08] < TomaszJeska> Odpowiedź dla Gosc_7318 o drogach i parkingach
[17:38:36] < AdamAdamczyk> Gosc_7318, tak, będę inicjatorem.
[17:39:08] < TomaszJeska> Odpowiedź dla Gosc_5570 
[17:39:49] < Gosc_8678> A co z oświatą,dalej planowane sa zwolnienia ?
[17:40:23] następująca osoba wyszła z czata: Gosc_2889!~chat@hidden-
88135eda.proton.net.pl (Connection closed)
[17:40:33] < Gosc_5843> Ja natomiast jako kierowca, ale również jako pieszy 
chciałbym się zapytać jak można było wydać zgodę na budowę budynku, który wręcz 
wychodzi na jezdnię. Przykro, że w celu rozbudowania największego urzędu w 
małopolsce nie pomyślano o zdrowym rozsądku i dobru kierowców. Czy uważa Pan, że 
stawianie nowych budynków tak blisko b. ruchliwej drogi nie jest niebezpieczne?
[17:40:39] < AdamAdamczyk> Gosc_5570, Pan Kurylczyk jest dla mnie dziennikarzem, 
którego udało mi się ,,ograć'' w problematyce uzdatniania i odpompowania 
aktywnej chemicznie cieczy w zbiorniku ,,Górka''.
[17:41:06] < AdamAdamczyk> Gosc_5570, odnośnie tego układu, pozostanę przy 
odpowiedzi o bajkopisarstwie.
[17:41:27] < TomaszJeska> odpowiedź dla drJekyll
[17:41:32] < drJekyll> o wlasnie

[17:42:01] < AdamAdamczyk> drJekyll, nie odczuwam tego klimatu, że pytania 
zadają pracownicy, nie przyszłoby mi nawet do głowy takiego polecenia wydawać.
[17:42:11] < drJekyll> jesli to prawda, to ktos robi tu komuś niedźwiedzią 
przysługę...
[17:42:25] < TomaszJeska> Odpowiedź dla Gosc_8678 
[17:42:38] < AdamAdamczyk> Gosc_8678, proszę doprecyzować pytanie, bo nie wiem o 
jakich zwolnieniach mówimy?
[17:43:07] < TomaszJeska> Odpowiedź dla Gosc_5843 
[17:43:08] następująca osoba wyszła z czata: Gosc_3047!~chat@hidden-
610e7da3.xdsl.centertel.pl (Connection closed)
[17:43:24] następująca osoba wyszła z czata: Gosc_1453!~chat@hidden-
da23a6e8.gprs.plus.pl (Ping timeout: 121 seconds)
[17:43:28] < TomaszJeska> Odnośnie stawiania budynku przy Pekao
[17:43:40] < Gosc_5570> chcialem wiec zapytac jak odniesie się Pan do faktu, ze 
UM w Trzebini zatrudnia najwiecej urzednikow w Małopolsce w przeliczeniu na 
jednego mieszkanca? Pana rozbuchana administracja daleko w tyle pozostawia takie 
miasta jak Krakow, Tarnó czy Nowy Sącz...
[17:44:17] < AdamAdamczyk> Gosc_5843, tak widzieli to projektanci, natomiast 
arteria komunikacyjna przechodząca przez Rynek, na pewno w najbliższych latach 
będzie mieć swój czas skończony.
[17:44:24] < Pretender> pozwole sobie zacytowac komentarz wlasnie zamieszczony 



na CH24 przez pewna osobe pod art. o czacie
[17:44:25] < Pretender> Napisane przez xxx, listopad 05, 2010 17:31:42 Biznes z 
obszaru rynku Tzrebinia został zakopany na 2 lata na czas rewitalizacji płyty 
rynku i dlaczego rozmowy prowadzone w ciszy gabinetu burmistrza na temat bardzo 
złej kondycji finansowej spowodowane tym faktem (rewitalizacja) nie są 
rozpowszechniane przez przedstawicieli handlowców(gdzie protokoły z tych spotkań 
są do wglądu) i czy użąd poczynił jakieś kroki w uzdrowie
[17:44:44] < TomaszJeska> Odpowiedź dla Gosc_5570 odnośnie zatrudnienia w UM
[17:45:35] następująca osoba wyszła z czata: Gosc_1356!~chat@hidden-
6289ea2b.internetdsl.tpnet.pl (Ping timeout: 121 seconds)
[17:45:36] < Gosc_5843> co Pan rozumie przez 
[17:45:45] < Gosc_5843> bedzie miec swoj czas skonczony?
[17:45:48] nowa osoba dołączyła do czata: Gosc_2770!~chat@hidden-
6289ea2b.internetdsl.tpnet.pl
[17:46:03] * drJekyll zauwaza, ze zdaje sie zaden z kandydatow nie obiecal 
redukcji zatrudnienia w urzedzie - warto pamietac
[17:46:12] < AdamAdamczyk> Gosc_5570, nie jest to do końca prawdą, może liczby 
bezwzględne to pokazują, ale pracowników, którzy mają umowę o pracę na czas 
nieokreślony jest 160 łącznie z własnym zasobem geodezyjnym. Własny zasób 
geodezyjny posiadają w Małopolsce jeszcze tylko 3 gminy.
[17:46:45] < Gosc_8678> Chodzi o redukcję etatów w szkolnictwie???
[17:47:19] < Gosc_5570> Ale fakty są faktami. Po co trzydziestu tysiecznemu 
miastu az tyle urzednikow, nawet jesli maja umowy czteroletnie, to jednak są one 
oplacane z naszych - mieszkancow Trzebini, pieniedzy!
[17:48:21] < AdamAdamczyk> Gosc_5570, pozostali to zatrudnieni w ramach prac 
interwencyjnych, czyli z programu Powiatowego Urzędu Pracy w pracach społecznie 
użytecznych, jak również w pracach interwencyjnych oraz osoby zatrudnione na 
czas określony. Najczęściej są to stażyści dla których stwarzamy jeszcze 
kilkumiesięczną możliwość kontynuowania pracy.
[17:48:30] < MrTrzebinia> cos mi sie wydaje ze mam tu goscia z Przelomu tylko 
dlaczego sie nie podpisuje tylko jako gosc wstydzi sie ??
[17:48:56] < TomaszJeska> odp dla Gosc_5843 (odnośnie czas skończony)
[17:49:50] < AdamAdamczyk> Gosc_5843, chodzi tu o to, że ciężar tej komunikacji 
przejmie Obwodnica Wschodnia, która swój początek bierze na styku Trzebini i 
Młoszowej i 5.5 kilometrowym odcinkiem dochodzi do dzisiejszej DW poza 
zabudowaniami Sołectwa Myślachowice.
[17:51:15] < TomaszJeska> Dla Gosc_8678 o redukcji etatów w szkolnictwie
[17:51:22] < AdamAdamczyk> Gosc_8678, nie planujemy takich tendencji.
[17:52:04] < Gosc_5570> Po co więc "własny zasób geodezyjny" gminie, ktora nie 
znajduje się nawet w pierwszej dziesiątce największych miejscowosci w 
Małopolsce?
[17:52:33] < Gosc_8678> Jeśli Pan nie wygra wyborów, będzie pan miał w dalszym 
ciągu żal do mieszkańców gminy?
[17:52:45] < TomaszJeska> Odpowiedź dla Pretender odnośnie rewitalizacji i 
biznesu na rynku
[17:52:48] następująca osoba wyszła z czata: Gosc_6469!~chat@hidden-
8c7bcbb6.adsl.inetia.pl (Connection closed)
[17:53:25] nowa osoba dołączyła do czata: Gosc_5905!~chat@hidden-
74018cbd.gprs.plus.pl
[17:53:33] < AdamAdamczyk> Pretender, właśnie w tym celu na spotkania przychodzą 
przedstawiciele handlowców, aby mogli usłyszeć jak wygląda harmonogram prac przy 
rewitalizacji i stosowne informacje przekazać zainteresowanym (koleżankom i 
kolegom z branży np).
[17:53:37] nowa osoba dołączyła do czata: Gosc_8930!~chat@hidden-
7bf0162d.adsl.inetia.pl
[17:54:04] < TomaszJeska> Odpowiedź dla Gosc_5570 o zatudnieniu 
[17:54:56] < AdamAdamczyk> Gosc_5570, szanuje taki punkt widzenia. W następnej 
kadencji postaram się uwzględnić Pana uwagi.
[17:55:26] < MrTrzebinia> takiego dziadostwa i opieszalosci w "rewitalizacji" 
rynku jak u nsa dawno nie widzialem, czy ktos nad tym panuje?? znowu wpadka z 
oddaniem drogi na dworcu, czy to fatum ??
[17:55:33] nowa osoba dołączyła do czata: Gosc_4197!~chat@hidden-



6091dfd2.broker.com.pl
[17:56:34] < AdamAdamczyk> Gosc_5570, myślę, że jest to subiektywny punkt 
widzenia i wielu mieszkańców Trzebini uznaje za bardziej właściwą możliwość 
korzystania z zasobu bezpośrednio w gminie, a nie w Starostwie.
[17:56:46] < TomaszJeska> Odpowiedź dla Gosc_8678 (czy będzie miał żal do 
mieszkańców)
[17:57:07] nowa osoba dołączyła do czata: Gosc_3906!
~chat@57E9B1.F4097A.30D4B2.B65EFD
[17:57:27] < AdamAdamczyk> Gosc_8678, to głęboka metafora wypowiedziana przeze 
mnie w przeszłości, uznam, że mój czas minął, bo taka była wola głosujących.
[17:57:43] < Gosc_5570> Panie Burmistrzu, ja dzikeuje, ze Pan szanuje moj 
poglad, ale tu chodzi o to, ze przez 12 lat wlasnie w takich "zasobach 
geodezyjnych" marnowal Pan setki tysiecy zlotych na zatrudnienie nikomu 
niepotrzebnych urzednikow, czesto zreszta skrajnie niekompetentnych i majacych 
dziwnym zbiegiem okolicznosci podobne nazwiska. I mamy Panu uwierzyc, ze w 
nastepnej kadencji przestanie Pan zatrudniac "krewnych i znajomych krolika"?
[17:58:59] < Gosc_5843> Z całą pewnośćią można stwierdzić, że już przynajmniej 
kilkanaście lat temu balaton zyskał ogromna popularność zarówno wśród 
mieszkańców jak i przyjezdnych. Dlaczego przez cały ten czas nie powstał żaden 
plan jego zagospodarowania? Myślę, że dwie budy z piwem nie wyczerpują 
możliwości tego miejsca. Czy przez te kilkanaście lat naprawdę nie dało się nic 
zrobić, aby to miejsce było czymś więcej niż tylk
[17:59:10] < AdamAdamczyk> MrTrzebinia, droga przy dworcu nie wiem dlaczego jest 
potraktowana jako ,,wpadka'', moim zdaniem bardzo dobrze, że powstała, tym 
bardziej, że zaangażowanie pieniędzy gminnych wynosi dla niej 50% wartości.
[17:59:24] < Gosc_9971> Panie Burmistrzu czy zamierza Pan coś zrobić z Zalewem 
Chechło? (zaniedbanym ośrodek, brak bazy sanitarnej, zdewastowane zabudowania i 
ogrodzenia)
[17:59:33] < TomaszJeska> Gosc_5843 - skopiuj drugą część pytania i wklej bo nie 
wyświetla się całe
[17:59:53] < Gosc_5843>  Z całą pewnośćią można stwierdzić, że już przynajmniej 
kilkanaście lat temu balaton zyskał ogromna popularność zarówno wśród 
mieszkańców jak i przyjezdnych. Dlaczego przez cały ten czas nie powstał żaden 
plan jego zagospodarowania?
[17:59:58] < Gosc_5843> Myślę, że dwie budy z piwem nie wyczerpują możliwości 
tego miejsca. Czy przez te kilkanaście lat naprawdę nie dało się nic zrobić, aby 
to miejsce było czymś więcej niż tylko przeładowanym od "plażowiczów" 
śmietnikiem?
[18:00:14] < AdamAdamczyk> MrTrzebinia, odnośnie Rynku - pozostaje bezspornym, 
że trzebiński rynek to szeroko rozumiany plac budowy, na którym niewątpliwie 
będzie można dostrzec istotne zmiany początkiem roku 2011.
[18:00:38] nowa osoba dołączyła do czata: Gosc_7486!~chat@hidden-
5be1d258.adsl.inetia.pl
[18:00:42] < MrTrzebinia> chodzi mi o termin oddania !!!! znowu wpadka tak jak i 
droga w rynku w centrum ktorej termin byl ile razy przekladany ????
[18:01:17] < TomaszJeska> Odpowiedź dla Gosc_5843 (geodezja)
[18:01:35] < Gosc_7486> ygyg
[18:02:08] < Gosc_5905> Wzyscy teraz widza wielki problem w rewitalizacji 
rynku.Taki problem mieli mieszkancy Chrzanowa. wszyscy narzekali,a teraz ciesza 
sie jego widokiem.Mysle ze w Trzebini bedzie tak samo.Sami chcielismy 
rewitalizacji to ja mamy,tylko spokoj nas moze uratowac
[18:02:43] < Gosc_8930> Panie Burmistrzu jestem pełen szacunku i uznania za to 
co Pan ztobił dla miasta , a szczegółnie dla 10 sołectw w postaci ich 
infrastruktury.Miło chodzi się po nowych chodnikach oraz przyjemnie popatrzeć na 
wyremontowane budynki OSP np. w Psarach
[18:02:45] < AdamAdamczyk> Gosc_5570, proszę o doprecyzowanie, w którym momencie 
chodzi o zasób geodezyjny, a w którym o cały urząd.
[18:03:01] < Gosc_4197> Panie Burmistrzu - miło patrzeć, ze w końcu pieknieje 
dotychczas traktowane po macoszemu Centrum. Wielu mieszkanców miło za złe, że 
dopiesczał Pan tylko Sołectwa i okoliczne przysiołki. Czy widzi Pan jakiś plan 
na zagospodarowanie działki za Orionem? 
[18:03:53] < TomaszJeska> Odpowiedź dla Gosc_5843 (balaton)



[18:04:01] następująca osoba wyszła z czata: Gosc_3906!
~chat@57E9B1.F4097A.30D4B2.B65EFD (Connection closed)
[18:04:14] < TomaszJeska> Gosc_9971 - pytanie o zalew Chechło już padło na samym 
początku
[18:04:17] < MrTrzebinia> o to dowod: Najwcześniej 1 listopada drogowcy otworzą 
dla ruchu ul. Dworcową. Wcześniejszego terminu zakończenia prac nie udało im się 
dotrzymać. Jak tłumaczą, inwestycję przyblokował leżący w ziemi kabel 
energetyczny.Według wcześniejszych zapowiedzi, ul. Dworcowa miała być przejezdna 
od minionej niedzieli. Jest środa, tymczasem przejechać wciąż się nie da.-
Terminu nie dotrzymano z uwagi na kolizję z kablem
[18:04:19] < Gosc_5570> Panie Burmistrzu, chodzi mi o przerost zbednej 
administracji, czego przykladme zasób oraz zatrudniania krewnych i znajomych 
krolika. Moglbym wymienic conajmniej kilkanascie nazwisk, ktore dublują się w 
urzędzie i stawiam orzechy przeciw kokosom, ze nie jest to przypadkowa 
zbieznosc. 
[18:05:02] < MrTrzebinia> same porazki a rzecznik juz nie wie jak to wszystko 
tlumaczyc 
[18:05:32] następująca osoba wyszła z czata: Gosc_4197!~chat@hidden-
6091dfd2.broker.com.pl (Connection closed)
[18:05:37] nowa osoba dołączyła do czata: Gosc_4820!~chat@hidden-
6091dfd2.broker.com.pl
[18:05:55] < Gosc_7486> biznes z obszaru rynku trzebini został zakopany na 2 
lata na czas rewitalizacji Pretender łyty rynku i dlaczego rozmowy prowadzone w 
ciszy gabinetu burmistrza na temat bardzo złej kondycji finansowej spowodowane 
tym faktem(rewitalizacja) nie są rozpowszechnione przez przedstawicieli 
handlowców (gdzie protokoły z tych spotkań są do wglądu ) i czy użąd poczynił 
jakieś kroki w uzdrowieniu tej sytuacji 
[18:06:00] < AdamAdamczyk> Gosc_5843, na pewno zmianie na przestrzeni minionych 
lat, uległ krajobraz wokół Balatonu, pobudowane parkingi, zniwelowany teren przy 
koronie. Samo wnętrze ma opracowaną koncepcje zagospodarowania, lecz wymaga to 
dużych nakładów finansowych, gdyby je chcieć zrealizować, natomiast w moim 
przekonaniu przypadkowe przekazanie tego terenu w ręce prywatne, niesienie za 
sobą dużą dozę ryzyka.
[18:06:51] < AdamAdamczyk> Gosc_5843, ponadto niezamknięta sprawa zbiornika z 
cieczą silnie alkaliczną w ,,Górce'' stanowi zagrożenie dla wszelkich inwestycji 
na Balatonie.
[18:07:44] < TomaszJeska> Odpowiedź dla MrTrzebinia 
[18:08:05] < AdamAdamczyk> MrTrzebinia, posłużę się metaforą ,,Lepiej późno niż 
wcale', ale nie bardzo wiem, o jakich opóźnieniach mówimy.
[18:08:20] następująca osoba wyszła z czata: Gosc_5843!~chat@hidden-
c8e202fc.chello.pl (Connection closed)
[18:08:28] < MrTrzebinia> wlasnie :d
[18:08:46] następująca osoba wyszła z czata: Gosc_2770!~chat@hidden-
6289ea2b.internetdsl.tpnet.pl (Ping timeout: 121 seconds)
[18:09:01] nowa osoba dołączyła do czata: Jakub!
~chat@57E9B1.F4097A.30D4B2.B65EFD
[18:09:24] < TomaszJeska> Odpowiedź dla Gosc_4197 odnośnie działki za orionem
[18:10:09] < Gosc_7486> jak burmistrz trzebini ustosunkuje się do kondycji 
trzebińskiego sportu a w szczególności MKS Trzebinia-Siersza przypomne że jest 
pan prezesem. dla czego brak w tym klubie zebrań członków zarządu. Jak się ma 
ilość przyznanych finansów na osiągnięcia I drużyny (spadek)  
[18:11:27] < AdamAdamczyk> Gosc_4197, moja koncepcja zakłada możliwość 
pobudowania budynku mieszkalnego z usługami w parterze i garażami w podziemiach, 
względnie pasaż handlowy, z możliwością wybudowania kładki dla kontaktu z 
terenem położonym od strony południowej ul. Krakowskiej
[18:12:09] < TomaszJeska> Odpowiedź dla Gosc_5570 (przerost administracji)
[18:12:41] < Gosc_5905> Mr.Trzebinia wystepuje tutaj w roli atakujacego i to tak 
troche po chłopsku, inny styl rozmowy kazdy tutaj reprezentuje.
[18:13:04] < TomaszJeska> Gosc_7486, komentarz został tu wklejony i odpowiedź na 
niego padła wcześniej
[18:13:42] < MrTrzebinia> [18:12:35] <Gosc_5905> Mr.Trzebinia wystepuje tutaj w 
roli atakujacego i to tak troche po chłopsku, inny styl rozmowy kazdy tutaj 



reprezentuje.
[18:13:43] < MrTrzebinia> ???
[18:13:47] < Gosc_4820> Odnośnie dzialki za Orionem - mieszkalny to nie za 
bardzo. Proponuje handlowo-usługowy. Niech to miasto zacznie zyc. Bo na razie 
wszyscy na zakupy uciekaja do Chrzanowa. Powodzenia Panu zyczę. Z całego serca.
[18:14:15] < AdamAdamczyk> Gosc_5570, przykro mi, ale jest to przypadkowa 
zbieżność, mogę przytoczyć przykład od siebie, np: Anna Adamczyk nie jest ze mną 
spokrewniona i była zatrudniana w Urzędzie pod panieńskim nazwiskiem.
[18:14:36] nowa osoba dołączyła do czata: Gosc_2059!~chat@hidden-
cea60578.adsl.tpnet.pl
[18:15:09] < TomaszJeska> Odpowiedź dla Gosc_7486 (MKS Trzebinia)
[18:16:05] < AdamAdamczyk> Gosc_7486, na pewno ubolewam, że MKS obniżył loty z 
4-tej do 5-tej ligi, bardzo trudno finansuje się sport w Trzebini, z racji tego, 
że nie wszystkie wydatki mogą spoczywać na gminie, a sponsorów bardzo trudno 
pozyskać.
[18:16:08] < Gosc_5570> To nie przypadek. Ja znam tych ludzi. Może zacznę 
wymieniac po kolei? Zacznijmy więc od rodziny Pani sekretarz gminy... koajrzy 
Pan Jakub ąś osobę, którą pod tym nazwiskiem zatrudniał jeszcze?
[18:16:16] < Gosc_5570> *jakąś
[18:16:47] < TomaszJeska> Odpowiedź dla Gosc_5570
[18:17:00] < AdamAdamczyk> Gosc_5570, nie kojarzę absolutnie.
[18:17:05] < TomaszJeska> Pytanie nadesłane: Kto będzie wiceburmistrzem?
[18:17:14] < Gosc_4820> Proponuje również czasmi posłuchać Młodszego pokolenia 
pracowników - taka burza mozgow. Oni moga na prawde duzo wniesc do wizji tej 
Gminy.
[18:17:46] < Gosc_8678> Czy Pana zdaniem -bezrobotni, rodziny żyjące poniżej 
minimum socjalnego,osoby niepełnosprawne- mogą byc szczególnie zagrożone 
wykluczeniem społecznym w Pana gminie ?
[18:17:58] < Gosc_5570> to przypomne Panu Burmistrzowi - pewien trzebinski 
osrodek kultury, jakies 3-4 miesiace temu
[18:18:09] < AdamAdamczyk> Odnośnie wiceburmistrza - to zależy, kto zostanie 
burmistrzem. On zdecyduje o wiceburmistrzu.
[18:18:10] < Gosc_5570> teraz cos sie Panu burmistrzowi nasunelo?
[18:18:20] następująca osoba wyszła z czata: MrTrzebinia!~chat@hidden-
88135eda.proton.net.pl (Connection closed)
[18:18:32] < deleted> Od kiedy to zyje sie zakupami,czy to jedyna rozrywka dla 
miasta wybudowanie marketu.Mamy Dom Kultury sokoł prosze zerknac na 
program.....:)
[18:18:46] < TomaszJeska> Odpowiedź dla Gosc_4820
[18:18:57] < Gosc_4820> wykluczenie społeczne? Co jak co, ale w Gminie Trzebinia 
pomoc socjalna, niepelnosprawnym i wielodzietnym jest na najwazszym poziomie.
[18:19:08] < AdamAdamczyk> Gosc_4820, jestem podobnego zdania, stąd wielu 
pracowników z pokolenia moich dzieci, pełni na dzień dzisiejszy kierownicze 
funkcje w Urzędzie w Trzebini.
[18:19:37] < TomaszJeska> Odpowiedź dla Gosc_8678
[18:19:45] < AdamAdamczyk> Gosc_8678, akurat w gminie Trzebinia nie muszą czuć 
takiego zagrożenia.
[18:20:08] < TomaszJeska> Konytnuacja odnośnie pytań Gosc_5570
[18:20:14] < Gosc_7486> odnośnie MKS dlaczego ten klub otrzymuje tak duże 
dofinansowanie w porównaniu z klubAmi które mają osiągnięcia sportowe a 
przedewszystkim organizacyjne a co do zebrań w tym klubie to nie otrzymałem 
odpowiedzi kto tak na prawdę decyduje w MKS i kto powinien ponosić za błędne 
decyzje odpowiedzialność?
[18:21:04] < AdamAdamczyk> Gosc_5570, w instytucjach około-gminnych o 
zatrudnieniu decydują dyrektorzy placówek. Ja nie sprawdzam czy zatrudniają 
krewnych urzędników, bo niby z jakiej racji?
[18:22:01] < TomaszJeska> Odpowiedź dla Gosc_7486 (MKS)
[18:22:18] < Gosc_5570> PAn sie podpisal pod decyzja o etatcie dyrektorskim dla 
tej Pani w tej placowce. Niestety, udaje PAn, ze nie wie o co chodzi. Szkoda. 
Glosu na Pana nie oddam, bo chce, zeby w Trzebini cokolwiek sie zmienilo. 
Chociazby kumoterstwo i ukladziki.
[18:22:31] następująca osoba wyszła z czata: Gosc_5570!~chat@hidden-



d45421f8.broker.com.pl (Connection closed)
[18:23:01] nowa osoba dołączyła do czata: Gosc_6876!~chat@hidden-
b015ea7e.gprs.plus.pl
[18:23:15] < AdamAdamczyk> Gosc_7486, nie bardzo wiem jakie błędne decyzje 
zapadają w zarządzie MKS, wystarczy popatrzyć na sam stadion i otoczenie, które 
już na dzień dzisiejszy w dużym stopniu uległo zmianie, a przecież to decyzje 
zarządu.
[18:24:37] < TomaszJeska> Pytanie nadesłane: Dlaczego zalał pan asfaltem 
torowisko w Bolęcinie? By łatwiej się panu do pracy jechało?
[18:24:41] < AdamAdamczyk> Gosc_5570, takie stwierdzenia i domniemania, można 
wysnuwać zawsze.
[18:25:31] < Gosc_5905> Ja uwazam ze duzo zmieniło sie w naszej Gminie i na 
pewno jeszcze sie zmieni.Nie wszystkich mozna zadowolic,tacy juz 
jestesmy.Przygladam sie tej sondzie i zycze powodzenia,jestem za......
[18:25:51] < AdamAdamczyk> Odnośnie torowiska - mogę zapewnić, że nie zalewałem, 
a pracę związane z modernizacją dróg gminnych, wykonywały firmy, które wygrały 
przetarg.
[18:25:58] < TomaszJeska> Pytanie nadesłane: Na pana stronie widnieje jako 
sukces zakupienie 60 komputerów dla gminy i najbiedniejszych. Przeciętny 
komputer kosztował ponad 5 tysięcy złotych, nawet wliczając oryginalne 
oprogramowanie (zamiast open source) i 3 letnią gwarancję to i tak 2 razy za 
drogo. Czy nie można by kupić 2 razy tyle komputerów za te pieniądze?
[18:26:03] < Gosc_7486> Ja jako kibic szczególnie interesuje mnie wyniki 
sportowe co do boiska owszem pięknie tylko ilu ludzi chodzi na mecze 50 osób ? 
to żenujące popatrz Libiąż gdzie był a gdzie jest. Po za tym jeśli jest tak 
super to gdzie jest jakaś baza treningowa bo chyba nie to co widać?
[18:26:28] < Gosc_4820> Ja też Pana cenię. I życzę powodzenia.
[18:26:39] < TomaszJeska> Teraz odpowiedź o komputerach
[18:26:57] < Gosc_2059> Witam. Na początek życzę Panu dużo zdrowia, bo wiem 
jest, że jest Pan bardzo schorowanym człowiekiem. Nie pokazuje się Pan - albo 
baaardzo rzadko - na  uroczystościach, spotkaniach itp. Funkcja burmistrza to 
przecież także reprezentowanie tego urzędu na zewnątrz i tego wielu mieszkańcom 
brakuje, że szef gminy praktycznie się nie pokazuje. Troche mi zatem wygląda na 
to, że jest to pchanie się do władzy za wszelką 
[18:27:22] < TomaszJeska> Gosc_2059 - doklej drugą część wypowiedzi bo nie widać 
całości
[18:27:41] < Gosc_2059> Troche mi zatem wygląda na to, że jest to pchanie się do 
władzy za wszelką cenę, mimo choroby i wieku. Ale wszystkiego dobrego. My ze 
znajomymi niestety na Pana nie zagłosujemy.
[18:28:17] < Gosc_8678> Czy chciałby Pan widziec w radzie gminy, młodych 
ambitnych czy starszych doświadczonych na tym gruncie??
[18:28:24] < Gosc_6876> Dlaczego gmina jest tak bardzo zadłużona z moich 
informacji 40 milionów, czy nie było możliwości zareagować wcześniej i 
wprowadzić oszczędności. Czy wie pan ile będziemy to spłacać???
[18:28:27] < TomaszJeska> Teoretycznie powinniśmy kończyć (90 minut), jeśli 
macie jakieś pytania to prosimy 
[18:28:28] < AdamAdamczyk> Odnośnie komputerów: wartość pojedynczego komputera, 
to nie jest pełny koszt programu. Należy uwzględnić też umowę serwisową dla 
firmy, a także koszty przygotowania programu zdobycia tych dotacji.
[18:28:59] < deleted> Zycze panu sukcesow ja na pana zagłosuje.jest pan 
sprawdzonym gospodarzem
[18:29:18] < TomaszJeska> Wkleimy jeszcze trochę pytań zadanych wcześniej drogą 
mailową.
[18:29:32] < TomaszJeska> Odpowiedź odnośnie MKS Trzebinia (kontynuacja)
[18:29:35] nowa osoba dołączyła do czata: Gosc_3562!~chat@hidden-
b07f45b8.internetdsl.tpnet.pl
[18:29:47] < Gosc_4820> Trzeba odmłodzić jedynie Radę Miasta oraz dac szansę 
wykazania sie mlodszemu pokoleniu pracowników. Reszta przy Pana doswiadczeniu 
się uloży;) Powodzenia raz jeszcze.
[18:29:55] nowa osoba dołączyła do czata: Gosc_3470!~chat@hidden-
758d0e02.trzebinia.mm.pl
[18:30:25] następująca osoba wyszła z czata: Gosc_3470!~chat@hidden-



758d0e02.trzebinia.mm.pl (Connection closed)
[18:30:26] < AdamAdamczyk> Gosc_7486, dlatego w moim programie, na lata 2011-
2014 potrzeba a wręcz jest to konieczność dalszej rozbudowy bazy sportowej i to 
zarówno tej przyszkolnej jak i potrzebnej dla gminy.
[18:30:39] następująca osoba wyszła z czata: Gosc_7318!~chat@hidden-9ee04585.eu 
(Connection closed)
[18:30:45] < Gosc_8930> Panie  Burmistrzu napewno Pan wygra wybory to tylko 
formalność
[18:30:56] < Gosc_2059> tak się będą wykazywać prze kolejne 4 lata jak teraz? 
Porażka.
[18:30:57] następująca osoba wyszła z czata: Gosc_7486!~chat@hidden-
5be1d258.adsl.inetia.pl (Connection closed)
[18:31:02] < deleted> Młodzi pracownicy pod okiem doswiadczonego gospodarza to 
wielka przyszłosc
[18:31:47] następująca osoba wyszła z czata: Gosc_3562!~chat@hidden-
b07f45b8.internetdsl.tpnet.pl (Connection closed)
[18:31:48] < Gosc_6876> Jakie koszty finansowe poniosła gmina na balu 
przedsiębiorców i otwarciu hotelu w 2009 roku. Czy nie uważa pan że w dobie 
kryzysu opłacenie tak hucznego bankietu (2 zespoły i konferansjer) to przesada? 
[18:31:49] < drJekyll> o jezu...
[18:31:56] < Gosc_5905> Ja tez tak uwazam jeszcze raz powodzenia Panie 
Burmistrzu
[18:32:00] < TomaszJeska> Gosc_2059 - Pan burmistrz przyjął informację 
[18:32:13] < AdamAdamczyk> Gosc_8678, potrzebni są zarówno jedni jak i drudzy, 
płci obojga.
[18:32:30] < TomaszJeska> Odpowiedź dla Gosc_6876 (zadłużenie)
[18:33:02] < Jakub> Proszę podać najbliższą dla Pana poglądów doktrynę 
polityczną: libertarianizm, liberalizm, neoliberalizm, socjalizm, itp. I drugie 
pytanie co mysli Pan o demokracji jako systemie który może zamienić się w 
mediokrację?
[18:33:12] < Gosc_5905> Co ma znaczyc o Jezu to nie o ten styl chodzi
[18:33:24] nowa osoba dołączyła do czata: drHouse!~Gregory@49-9-51-80-
rev.victor.pl
[18:33:47] < drHouse> dobry wieczór 
[18:33:47] < AdamAdamczyk> Gosc_6876, gmina zadłużona jest w bardzo bezpiecznych 
granicach, pozostaje przy 100 mln budżecie, dysponujemy jeszcze kwotą 20 mln zł 
możliwości zadłużenia.
[18:34:01] < drJekyll> drHouse: :)
[18:34:12] < Gosc_9971> Odpowiedzi w sprawie Zalewu Chechło nie doczekam się.
[18:34:22] następująca osoba wyszła z czata: Gosc_9971!~chat@hidden-
31bc5fce.adsl.tpnet.pl (Connection closed)
[18:34:52] < Gosc_6876> Ilu młodych posiada pan w pana sztabie wyborczym? Czy 
nie jest tak że otacza się pan tylko ludzmi którzy mają pgolądy które 
niedanażają nad tempem życia
[18:35:13] < TomaszJeska> Odpowiedź dla Gosc_6876 - bankiet na otwarcie hotelu
[18:35:41] < AdamAdamczyk> Gosc_6876, gmina nie poniosła żadnych kosztów, ja 
byłem zaproszonym gościem przez przedsiębiorców.
[18:35:59] < TomaszJeska> Odpowiedź dla Jakuba (poglądy)
[18:36:39] < Gosc_6876> Odnośnie bankietu czy za zespół i konferansjera nie 
Pretender łacono z gminnych pieniędzy?
[18:37:53] * Pretender z moich ? 0_0
[18:38:10] < AdamAdamczyk> Jakub, powiedzmy, że ,,umiarkowany liberalizm'', ale 
pozostańmy przy demokracji.
[18:38:28] < drJekyll> Pretender: :D
[18:39:15] < TomaszJeska> Odpowiedź dla Gosc_6876 (Sztab wyborczy)
[18:39:42] < AdamAdamczyk> Gosc_6876, majstrowanie przy wieku, zwłaszcza gdy w 
komitecie wyborczym jest spory odsetek kobiet, jest ryzykowne. :)
[18:39:58] nowa osoba dołączyła do czata: Gosc_1398!~chat@hidden-
b07f45b8.internetdsl.tpnet.pl
[18:40:04] < Gosc_8678> Ma Pan plusy i minusy ale czas dac szansę innym, cała 6 
ma równe szanse......zyczę powodzenia ale ja mam kandydata bez wielkich 
haseł...bo to nie jest ważne- obiecywac mozna, trudniej z realizacją.A wszyscy 



wiemy o co chodzi.
[18:40:05] < TomaszJeska> Gosc_6876 (zespół i konferansjer)
[18:40:19] nowa osoba dołączyła do czata: Gosc_2147!~chat@hidden-
62e6243d.broker.com.pl
[18:40:29] następująca osoba wyszła z czata: Gosc_1398!~chat@hidden-
b07f45b8.internetdsl.tpnet.pl (Connection closed)
[18:40:32] < AdamAdamczyk> Gosc_6876, nie było takiego powodu.
[18:41:10] < TomaszJeska> pytanie nadesłane: Ile wynosi Pana budżet na kampanię 
wyborczą w tym roku?
[18:41:33] < Gosc_6876> jakie interesy łączą pana zklubem szarża i 
zlikwidowaniem kąpieliska gliniak w bolęcinie? Bo zrobili kąpielisko dla koni i 
to jest prywatny interes pana Reja
[18:41:57] < AdamAdamczyk> Budżet wszystkich komitetów może wynosić nie więcej 
jak około 37 000 zł.
[18:42:06] < Gosc_8930> Panie Burmistrzu co by Pan pomyślał gdyby wygrał wybory 
samorządowe w pierwszej turze na co się zanosi
[18:42:28] następująca osoba wyszła z czata: Gosc_2147!~chat@hidden-
62e6243d.broker.com.pl (Connection closed)
[18:42:33] < AdamAdamczyk> Gosc_6876, nic mnie nie łączy z klubem ,,Szarża'' w 
Bolęcinie
[18:43:00] nowa osoba dołączyła do czata: Teresa!~chat@hidden-
62e6243d.broker.com.pl
[18:43:07] < Gosc_2059> ale fajny żart
[18:43:12] nowa osoba dołączyła do czata: Gosc_3044!
~chat@CEFA68.6C5419.C6485E.517E0C
[18:43:19] < AdamAdamczyk> Gosc_8930, pochwalam optymizm, ale jestem innego 
zdania.
[18:43:24] < TomaszJeska> Pytanie nadesłane: Niektórzy z kandydatów na 
burmistrzów w innych miastach (poza powiatem) głoszą, że po wybraniu nie będą 
pobierać pensji bo taka praca to wyróżnienie. Czy zdobył by się pan na taki 
krok? Gminna kasa zaoszczędziła by najwięcej. 
[18:43:43] nowa osoba dołączyła do czata: Gosc_5096!~chat@hidden-
88135eda.proton.net.pl
[18:44:04] < AdamAdamczyk> W całości pewnie nie, ale w części - dlaczego nie?
[18:44:13] < TomaszJeska> Pytanie nadesłane: Kto jest pana głównym rywalem?
[18:44:37] < AdamAdamczyk> Dla mnie głównym rywalem jest każdy z 5 
kontrkandydatów.
[18:44:38] < TomaszJeska> Pytanie nadesłane: Dlaczego zmienił pan zdanie w 
sprawie spalarni? 
[18:45:24] < TomaszJeska> Ostatnie 2 pytania
[18:45:49] < deleted> Trzymamy kciuki powodzenia
[18:46:16] < AdamAdamczyk> W sprawie spalarni nie musiałem zmieniać zdania, gdyż 
od początku głosiłem idee i potrzebę ustalenia ewentualnej lokalizacji pod 
przyszły zakład utylizacji odpadów komunalnych, bez określania technologii, gdyż 
patrząc, że realna szansa pobudowania tego typu instalacji to okres 6-ciu lat.
[18:46:33] < AdamAdamczyk> Określanie technologii byłoby niespełnionym 
proroctwem w tym przypadku.
[18:46:35] < TomaszJeska> Pytanie nadesłane: Ile wynosi budżet Gminy Trzebinia 
na 2010 rok. Ile przychody a ile wydatki?
[18:46:47] nowa osoba dołączyła do czata: Gosc_6919!~chat@hidden-
155028bd.tktelekom.pl
[18:46:47] nowa osoba dołączyła do czata: Gosc_1244!~chat@hidden-
610e7da3.xdsl.centertel.pl
[18:47:26] < Teresa> również trzymam kciuki  i wierzę ,ze Pan przegra
[18:47:32] < Gosc_5905> zycze wygranej pozdrawiam
[18:47:35] następująca osoba wyszła z czata: Gosc_2059!~chat@hidden-
cea60578.adsl.tpnet.pl (Connection closed)
[18:47:37] < Gosc_8678> Powodzenia dla całej 6 - 
[18:47:42] < AdamAdamczyk> Odnośnie budżetu gminy na rok 2010 - precyzyjnie będę 
mógł odpowiedzieć, przy spotkaniu w Urzędzie.
[18:47:49] < TomaszJeska> To było ostatnie pytanie.
[18:48:21] < drJekyll> dziękujemy za rozmowę



[18:48:29] nowa osoba dołączyła do czata: Gosc_4704!~chat@hidden-
cea60578.adsl.tpnet.pl
[18:48:30] < Pretender> thx :)
[18:48:32] < Gosc_8678> Dziękujemy
[18:48:33] * drHouse wszedl za późno i czuje sie jakby wsiadł nie do tego 
pociągu
[18:48:41] < drHouse> :D
[18:48:54] * Pretender  House a nilet masz ...
[18:48:55] < TomaszJeska> Jeszcze ostatnie zdanie od Pana burmistrza ;)
[18:49:07] < drHouse> zwykłem jeździć na gapę  :P
[18:49:10] następująca osoba wyszła z czata: deleted!~chat@hidden-9ee04585.eu 
(Connection closed)
[18:49:24] nowa osoba dołączyła do czata: deleted!~chat@hidden-9ee04585.eu
[18:49:26] < Gosc_5905> ja rowniez dziekuje
[18:49:39] < drHouse> ej wy dzisiaj lecicie na spotkanie  
[18:49:50] * drJekyll nie leci
[18:49:51] < deleted> dziekuje :)
[18:50:04] < drHouse> grzeczni mi tam macie być  :P
[18:50:07] < TomaszJeska> My od siebie dziękujemy za poziom zadawanych pytań i 
porządek pomimo kompletnego braku moderacji :)
[18:50:10] * Pretender a ty czemu nie ?
[18:50:11] < AdamAdamczyk> Dziękuję Państwu za tę rozmowę i pytania, jak zwykłem 
często mawiać ,,w spokojnym klimacie''. Mam nadzieję, że będzie jeszcze kiedyś 
nam dane porozumiewać się w ten nowoczesny sposób.
[18:50:23] < Pretender> :)
[18:50:23] * You're now known as Moderator
[18:50:24] < drHouse> Pretender bo ja mam obowiazki  :P
[18:50:27] < drJekyll> tez mamy taka nadzieje
[18:50:36] < Gosc_4704> Kończ Waść z godnością,  wtym spokojnym klimacie
[18:50:41] < Gosc_4704> w tym
[18:50:45] następująca osoba wyszła z czata: Gosc_4704!~chat@hidden-
cea60578.adsl.tpnet.pl (Connection closed)
[18:51:00] < Gosc_8930> Panie Burmistrzu to nie optymizm to realne spojrzenie na 
całość sytuacji moim zdaniem drugiej tury nie będzie wygra Pan w pierwszej 
rundzie
[18:51:23] < drJekyll> nom dobra dobra
[18:51:36] < drJekyll> dosc z tą klaką
[18:51:39] < drHouse> lizusy  :P
[18:51:39] < drJekyll> :)
[18:51:44] < deleted> I tutaj wyszła u niektorych kultura ponizej pasa 
[18:51:49] < Pretender> niestety
[18:52:00] < Pretender> mi tez sie nie podoba to pomimo wszystko
[18:52:13] < drJekyll> oczywiscie, w najlepszym tonie jest wchodzic z kilku 
sesji i podlizywac sie :)
[18:52:19] następująca osoba wyszła z czata: deleted!~chat@hidden-9ee04585.eu 
(Connection closed)
[18:52:23] < Pretender> uciekl
[18:52:36] < Pretender> łapac IP .... LOL
[18:52:40] < Gosc_5905> Dobrej nocy pozdrawiam
[18:52:41] < drHouse> heheheheh 
[18:53:02] < drHouse> Gosc_5905 czesc 
[18:53:14] < Pretender> ogolnie chyba najbadziej "goracy" czat
[18:53:19] < drJekyll> tak


